
Ozy w mieście powstanie uczelnia? 

Jędrzejów akademicki 
JĘDRZEJÓW. W sprawie tym obecny starosta Tadeusz Świer-

utworzenia w mieście wyższej czyński, wówczas dyrektor Zespołu 
uczelni z rektorem Akademii Eko~ Szkól Ekonomicznych. Powstanie 
nomicznej w Krakowie, prof. dr. wyższej uczelni ekonomicznej dawa-
hab. Tadeuszem Grabińskim loby większe szanse absolwentom 
rozmawiali burmistrz Henryk szkoły. Przemawiała za tym również 
Michaikiewicz, wicestarosta baza lokalowa - szkoła budowana ze 
Krzysztof Pisarek i Henryk Abra- środków budżetu centralnego. Z po-
mowski. parciem władz miasta nawiązano 

- Wykorzystałem kontakty z ję- w tym kierunku współpracę zarówno 
drzejowianinem Stanisławem Wydy- z AE, jak i z uczelnią kielecką. Do osta-
musem, szefem Katedry Handlu Za- tecznych decyzji jednak nie doszło, 
granicznego na Akademii Ekonomicz- Tym razem, na początku kwietnia, do 
nej. Chcielibyśmy, żeby oddział za- Jędrzejowa przyjedzie rektor AE 
miejscowy uczelni powstał w 2000 i przedstawiciele Senatu, którzy osta-
roku na bazie budowanej przy tecznie zadecydują o utworzeniu od-
ul. Przypkowskiego szkoły średniej - działu uczelni, 
powiedział nam Henryk Michaikie
wicz. - Teraz inwestycję przerwano. - Nawet gdyby nie udało się nam 
Nie ukrywam, że mamy nadzieję na do 2000 roku ukończyć budowy szko-
uzyskanie środków na jej dokończę- ły, a plany utworzenia Katedry Han
nie z budżetu centralnego. Do tego dlu Zagranicznego byłyby sfinalizowa-
celu posłużyć ma m.in. list intencyjny ne, wówczas studenci czasowo uczy-
z Akademii Ekonomicznej. liby się w pomieszczeniach internatu 

Problem utworzenia w Jędrzejo- Zespołu Szkół Ekonomicznych- twier-
wie wyższej uczelni powraca jak bu- dzi H. Michałkiewicz. 
merang od kilku lat. Interesował się BEATA ZNOJKOWA 


